
Årsberetning for perioden 2004 – 05 
Styrets beretning for perioden 2004 – 05 
 
Styret ble valgt på årsmøtet avholdt 12. juni 2004 
 
Styret har i foreningsåret bestått av: 
Georg Peterson leder 
Helge Hveem styrets nestleder 
Fredrik Langballe kasserer 
Nils Sejersted sekretær 
Anne- Helene Jahren 
Roar Svartdal 
Erik Hestnes 
 
Vara: 
Gunhild Akervold Dalen 
Steinar Harstad. 
 
Styret har hatt 5 styremøter, og ellers løpende kontakt. 
 
Møte med medlemmer: 
 
Med utgangspunkt i vedtak på årsmøtet, inviterte styret til dialog med medlemmene; primært 
representert ved formenn i vel-foreninger og veilag. 
Møtet ble avholdt i Oslo 15. november 2004 og ga – gjennom de fremmøtte – fruktbare 
innspill og diskusjoner omkring det som vil være foreningens fremtidige prioriteringer: 
- oppfølgning av kommunedelsplanen 
- kontakt med næringsdrivende i Aurdalsåsen 
- spørsmål knyttet til infrastruktur 
- kultur/stier/løyper/ kulturminner, kartlegging av disse. 
- Aurdal/Kruk Løypelag 
- vannforsyningsproblematikken i Aurdalsåsen. 
 
Styret har hatt løpende kontakt med ulike instanser innenfor disse prioriterte områder. 
Dette innebærer blant annet: 
- møte med formannskapet i Nord –Aurdal Kommune for å redegjøre for vårt syn på 
vannproblematikken 
- kontakt med kommunens etater for å fremskaffe underlag til kart over stier og løyper 
- etter at kommunedelsplanen ble vedtatt, møter med næringsdrivende for i fellesskapt komme 
frem til en ny og god løsning når det gjelder ”trianglet” 
- møtevirksomhet og løpende kontakt med Løypelaget, herunder Vegstyret, for å finne gode 
løsninger for finansiering av Løypelagets virksomhet. 
 
PR, informasjon, rekruttering av nye medlemmer til foreningen. 
 
Foreningen har en egen web-side, www.aurdal-hytteforening.no, hvor man fortløpende kan 
holde seg orientert om foreningens aktiviteter. 
Videre er det plassert ut to egne postkasser, ved Damtjern og Danebu, hvor man kan finne 
informasjon, giroer til innmelding, og annet som kan være relevant informasjon. 



Foreningen annonserer i Au’blikket; senest i julenummeret hvor foreningens 
formålsbeskrivelse ble ”annonsert”. 
Foreningen ønsker å representere flest mulig hytteeiere gjennom aktivt medlemsskap. 
Man arbeider nå med å kartlegge hytteområder som står ”udekket,” og gjøre selektive 
fremstøt overfor disse. 
Dess flere medlemmer, dess større tyngde bak våre argumenter og fremstøt. 
 
Oslo, 01.03.05 
 
Styret i Aurdalsåsen Hytteforening 

 


